

Title (en)

APPLIANCE FOR ERECTING OF WEATHER AND/OR CAMOUFLAGE PROTECTIVE COVERAGE.

Title (de)

VORRICHTUNG ZUR ERRICHTUNG EINER WETTERBESTÄNDIGEN DECKE UND/ODER EINER TARN SCHUTZDECKE.

Title (fr)

DISPOSITIF PERMETTANT D'ERIGER UNE COUVERTURE DE CAMOUFLAGE ET/OU DE PROTECTION CONTRE LES INTEMPERIES.

Publication

**EP 0396567 A1 19901114 (EN)**

Application

**EP 88910037 A 19881111**

Priority

FI 875109 A 19871119

Abstract (en)

[origin: WO8904903A1] Object for the invention is an appliance for erecting of a weather and/or camouflage protective coverage. The present appliances are troublesome in operation. To the appliance in accordance with the invention belong several, at a distance from each other positioned, in the ground attachable columns (1) and on the columns turnable fastened booms (2). The weather protection and/or camouflage nets are arranged to be placed supported on the booms, when the booms are turned to the lower position close to the surface of the ground.

Abstract (fr)

La présente invention se rapporte à un dispositif permettant d'ériger une couverture de camouflage et/ou de protection contre les intempéries. Les dispositifs actuels du même type sont difficiles à mettre en place. Le dispositif décrit dans la présente invention est constitué par plusieurs colonnes (1) pouvant être fixées dans le sol et placées à une certaine distance l'une de l'autre et par des flèches (2) fixées rotatives aux colonnes. Les filets de camouflage et/ou de protection contre les intempéries sont destinés à être placés en support sur les flèches, lorsque celles-ci sont tournées dans leur position inférieure à proximité de la surface du sol.

IPC 1-7

**E04H 15/04; F41H 3/00**

IPC 8 full level

**F41H 3/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

**F41H 3/00** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8904903A1

Cited by

DE102018202699A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8904903 A1 19890601**; AU 2720788 A 19890614; EP 0396567 A1 19901114; FI 81169 B 19900531; FI 81169 C 19900910;  
FI 875109 A0 19871119; FI 875109 A 19890520; SE 462437 B 19900625; SE 8802392 D0 19880627; SE 8802392 L 19890520

DOCDB simple family (application)

**FI 8800181 W 19881111**; AU 2720788 A 19881111; EP 88910037 A 19881111; FI 875109 A 19871119; SE 8802392 A 19880627